
havia el promig de 80 nens apuntats per quedar-se diàriament a menjador, però fins 
ara aproximadament son 50-60 alumnes per dia. 

Des del mes d'octubre del 1991 comptem amb un Conserge, es diu Constantino 
López, és ex-alumne de Pescóla, està contractât per l'Ajuntament, i és im servei 
imprescindible per Pescóla. 

L'òrgan de decisió de les escoles és el Conseil Escolar. A la nostra, com a totes, 
pel novembre de 1992 hi ha la renovado. Actualment el formen: pares: Maribel 
Coy, Caries Bigordà, Josep Eduard Gil. Mestres: Margarida Bonet (fins l'abril, la 
substitueix Pilar Lara), Ramon Boixader, Jordi Sala, Isabel Vila. Alumne: Adria Man-
sanet. P.N.D.: Constantino López. Direcció: Montserrat Alerm. Cap d'estudis: Lluísa 
Rubia. Secretaria: Elisabet Maspons. Ajuntament: Josep Valls. 

Es van reunir 6 vegades durant el curs 91/92. A final de curs eis punts que més 
van ressaltar foren: la participació, valorant que cal que tota la comunitat educativa 
sigui més participativa en tots els aspectes, i la informació que ha de ser més 
puntual i efectiva. 

Per exposar el treball i valorar-ho a Pescóla fem el Pía Anual i la Memoria del 
curs; aquí hem ressaltat alguns deis apartats. 

Com educadors i persones que estem a Paguait de Pevolució de la sodetat, 
voldríem destacar la manca de Solidarität, companyerisme i respecte que va en 
augment duns anys ençà. Creiem que ens cal fer un toc d'alerta, però no només 
des de Pescóla, cal un compromis per part de tots, no podem dormir davant les 
evidencies. 

No podem acabar Pescrit sense mencionar el trist aconteixement que ens va 
afectar: la mort del nen Joselito Ruiz ara fa un any, estava fent 8è. i ens en recordem 
d'eli. 

Com podeu veure Pescrit, tot i ser llarg, té un carácter telegrafíe, la vida de 
Pescóla és tan complexa que se'n podría escriure un Ilibre. 

L'Escola Ronçana, 
novembre 1992 
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